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致中华人民共和国驻（国家）大使馆签证官员
Attn: The Visa Officer, Embassy of the People's Republic of China in （COUNTRY）
尊敬的先生/女士,Dear Sir/ Madam,

本人谨代表广州市保利锦汉展览有限公司，邀请以下观众来华参加我司举办的“2026中国国际福祉博览会暨中国国际康复博览会”。本次展会将于2026年9月3-5日在中国•北京•国家会议中心举办。参观人员信息如下：
On behalf of Guangzhou Poly Jinhan Exhibition Co Ltd, I would like to invite the visitor below to participate  Care & Rehabilitation Expo China 2026，which will take place at China National Convention Center in Beijing, China on 3th -5th September 2026. Personal details of visitor as below:
	姓名/FULL NAME:

	

	国籍/NATIONALITY:


	

	性别/GENDER
	Male/Female

	护照号/PASSPORT NUMBER: 
  
	

	所在公司/COMPANY:



 
	

	公司地址/COMPANY ADDRESS:

	

	公司电话/TELEPHONE:
	

	手机号码/MOBILE:
	including country dialing code

	邮箱/EMAIL ADDRESS:
	

	到达日期/ ARRIVAL DATE IN CHINA:
	DD/MM/YY

	离开日期/ DEPARTURE DATE IN CHINA:
	DD/MM/YY


观众将自行承担在华的旅游、住宿、及其它差旅费用。All expenses of travelling to China, accommodation and other costs of visiting the fair will be borne by the visitor.

希望您能接受我们的申请并签发签证，以便这位观众来华参观。感谢您受理此申请。

It will be highly appreciated that you could consider this application and issue our visitor a visa to China. Thank you for your consideration.

Sincerely yours,

_______________________

孙薇 Ivy SUN

项目副经理Deputy Manager

广州市保利锦汉展览有限公司Guangzhou Poly Jinhan Exhibition Co Ltd

中国国际福祉博览会暨中国国际康复博览会组委会
联系电话Tel: +86 (0)20 8989 9627, 邮箱Email: sunwei@jinhanfair.com
网址Website: www.crexpo.cn/en   
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